

聖經人物 – 多馬

參考 Dr. Tuck 10 月 20 日的主日信息 “相信的多馬” (<http://www.svca.cc/audio/20131020-01.mp3>)。

信息大綱

讀經：約翰福音 20:19-28

詩歌：其他 “我每靜念那十字架”；H452 “祢信實何廣大”；H494 “哦，我魂，可無恐”；H509 “當轉眼仰望耶穌”；H409 “祢是我異象”

小組查經/回饋大綱

1. 請找出約翰福音中所有關於多馬的記載，並簡短的分析約翰是如何使用多馬的例子來支持他寫約翰福音的目的 - “約 20:31 但記這些事，要叫你們信耶穌是基督，是神的兒子，並且叫你們信了他，就可以因他的名得生命。” 在聽完 Dr. Tuck 的信息後，你對多馬的信心是否有重新的認識？請分享。
2. 在我們跟隨耶穌的道路上，我們是否也同樣有信心不斷增長的經歷和見證（從懷疑不信到相信接受；從小的信心到更大的信心）；你是否也曾有過因自己不信或信不足，而對神懷疑或失望呢？請分享個人信心成長的見證。

Bible Figures — Thomas

Please refer to Dr. Tuck's Sunday message on 10/20 "Believing Thomas" (<http://www.svca.cc/audio/20131020-01.mp3>).

Message outline

Scriptures: John 20:19-28

Hymnary: Other "When I Survey"; H452 "Great Is Thy Faithfulness"; H494 "It Is Well With My Soul"; H509 "Turn Your Eyes Upon"; H409 "Be Thou My Vision"

Small Group Meeting Outline

1. Please list all the occurrences of Thomas recorded in The Gospel of John. How did the Apostle John use Thomas as an example to support the purpose of his book: "John 20:31 But these are written, that ye might believe that Jesus is the Christ, the Son of God; and that believing ye might have life through his name." After listening to Dr. Tuck's message, did you have some new understanding on Thomas? Please share.
2. In our personal journey of faith to follow the Christ, have we also experienced our faith growing with time (such as from suspicion to accepting Jesus as our personal savior and Lord; from small faith to bigger faith)? Please share your personal testimonies.